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امضای تفاهم نامه همکاری پالایشگاه 
ستاره خلیج فارس و صداو سیمای مرکز 

خلیج فارس
 مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس و مدیرکل 
صدا و سیمای مرکز خلیج فارس در راستای همکاری 
صنعتی و رســانه ای تفاهم نامه همکاری امضا کردند.

بــه گزارش روابط عمومی و بین الملل شــرکت نفت 
ســتاره خلیج فارس، مدیرعامل شــرکت نفت ستاره 
خلیج فارس در آیین امضای این تفاهم نامه بیان کرد: 
جهاد تبیین که مقــام معظم رهبری )مدظله العالی( 
بــر آن تأکیــد دارند، بســیار حائز اهمیت اســت و 
اقدامات صــورت گرفته نظــام را باید بــرای آحاد 
جامعه به خصوص نســل جوان بیــان کرد.علیرضا 
جعفرپور ادامه داد: پالایشــگاه ستاره خلیج فارس به 
عنوان بزرگ ترین پالایشــگاه کشور وظیفه خطیری 
در تأمین امنیت ســبد سوخت کشورمان دارد و این 
مجموعه برای کشور بسیار حیاتی و با اهمیت است.

وی افزود: صدا و ســیما به عنوان رسانه ای تأثیرگذار 
در تبیین دستاوردهای نظام جمهوری اسلامی ایران 
و پالایشــگاه ســتاره خلیج فارس که در خط مقدم 
مقابله با تحریم های استکبار جهانی قرار دارد، نقش 
بسزایی را ایفا می کند و بیان دستاوردهای آن از اهم 
امور به شــمار می رود.مدیرکل صدا و سیمای مرکز 
خلیج فــارس نیز بیان کرد: با توجــه به قرار گرفتن 
در جنگ اقتصادی و رســانه ای در این برهه از زمان، 
یکــی از محورهای فعالیت های صدا و ســیما کمک 
به پیشرفت کشور اســت.مهران جلایی خاطرنشان 
کرد: اســتان هرمزگان پتانســیل های مختلفی برای 
تداعی پیشــرفت های کشور دارد که نقطه عطف این 
پیشــرفت ها پالایشگاه ســتاره خلیج فارس به شمار 
می رود و بیان دســتاوردهای آن ضــرورت دارد.در 
پایــان تفاهم نامه همکاری های صنعتی و رســانه ای 
شرکت نفت ستاره خلیج فارس و صداوسیمای مرکز 
خلیج فارس به منظور تبییــن فعالیت ها و هم افزایی 
ما بین بزرگ ترین پالایشگاه میعانات گازی جهان و 

رسانه ملی به امضا رسید.

بستر نوسازی یک هزار هکتار بافت 
فرسوده شهری کرج فراهم شد

رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج 
اعلام کــرد: با تصویب یک آیین نامه در شــورای 
اســلامی این کلانشــهر، بستر نوســازی یک هزار 
هکتار بافت فرسوده و ناکارآمد کلانشهر کرج فراهم 
شده است.مریم قهرمانی صارم در هفتاد و هفتمین 
جلسه رسمی شورای شهر کرج به لایحه کمیسیون 
برنامــه و بودجه درخصوص لایحه تشــویقی برای 
نوســازی بافت های فرســوده اشــاره کرد و اظهار 
داشــت: اعضای شــورای کرج آئین نامه تشویقی 
و تخفیف صدور پروانه ســاختمانی تا سقف ۱۰۰ 
درصد در بافت های فرســوده و ناکارآمد شهری را 
برای  مدت ۲ سال تصویب کردند.رییس کمیسیون 
برنامه و بودجه شــورای شــهر کرج افزود: لایحه 
شــهرداری درخصوص آئین نامه تشویقی نوسازی 
و بهســازی در بافت های فرسوده شهر کرج پس از 
کمیســیون برنامه و بودجه در صحن علنی شورای 
شهر بررســی و با قید فوریت تصویب شد.قهرمانی 
تصریح کرد: بهبود شــرایط موجــود در بافت های 
فرســوده و ناکارآمد شــهر کرج و حل معضلات نا 
ایمن بودن ســاختمان ها نیازمنــد برنامه ای جامع 
و شــفاف به منظور بهســازی و نوســازی املاک 
موجود در آن محدوده اســت، درهمین راســتا و 
مطابق تاکیدات اســتاندار البــرز و مصوبات اولین 
جلســه قرارگاه نهضت ملی مســکن استان البرز و 
صورتجلســه کارگروه امور رفاهی و مســکن ذیل 
قرارگاه اجتماعی استان و به منظور تشویق در امر 
نوسازی، تامین سرانه خدماتی مرتبط با شهرداری، 
بازگشــایی معابر، تجمیع املاک خرد، اخذ سند و 
امثال آن در بافت های فرســوده و همچنین برون 
رفــت از معضــلات موجود در ایــن مناطق لایحه 
فوق به شــورای شهر ارسال شــد.وی بیان داشت: 
در راستای این لایحه به شهرداری کرج اجازه داده 
شد برابر لایحه پیشــنهادی نسبت به اعمال آئین 
نامه تشــویقی و تخفیف صدور پروانه ســاختمانی 
تا ســقف ۱۰۰ درصد در بافت فرسوده و ناکارآمد 
شــهری، اقدام و معادل تخفیف های اعمال شده را 
به عنوان ســهم دولت برابر ترتیبات ذکر شــده در 
ماده قانونی در بازه زمانی ۲ سال قید و اجرا شود.

پیام استاندار فارس به مناسبت روز نوجوان
محمد هادی ایمانیه اســتاندار فارس به مناسبت 
سالروز شهادت محمد حسین فهمیده روز نوجوان 
و  آغاز هفته بسیج دانش آموزی پیامی بدین شرح 

صادر کرد.
بسم الله الرحمن الرحیم

نوجوانــان را باید جوانه های امید در نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران دانست. 

شــهید »محمدحســین فهمیده« الگویی بزرگ 
و تصویر برجســته ای از ایثار و جهاد و شــهادت 
برای دانش آموزان، نوجوانان و جوانان کشــور ما 
اســت، چراکه حماسه سازی های نوجوانان و دیگر 
فرزندان میهن اسلامی، ارزش های والای این نظام 
را متجلی ساخت و آن را به جهانیان عرضه کرد .

اینجانــب به  ســهم خویش ضمن گرامیداشــت 
هشتم آبان سالروز شهادت محمدحسین فهمیده 
، روز نوجوان و بسیج دانش آموزی، امیدوارم همه 
نوجوانــان و دانش آموزان  این مرز و بوم با تلاش 
و کوشش دوچندان در راســتای تحصیل دانش، 
تهذیب و آگاهی و اخلاق بتوانند آینده ای روشن 
برای میهن خویش ساخته و ضامن عزت روزافزون  

جمهوری اسلامی ایران باشند.

خبر

خرده مالکی و عدم نفوذ علم و تکنولوژی 
چالش پسته ایران

عضو هیئت مدیره پژوهشکده پسته ایران از رشد 
دو برابــری تولید پســته در دامغــان در قیاس با 

میانگین کشوری در سال های اخیر خبر داد.
 دکتر امیر حســین محمدی عضــو هیئت مدیره  
پژوهشــکده پســته ایران با اعلام این خبر اظهار 
کرد: در مجموع در کشور ۵۳۴ هزار هکتار باغات 
پسته سطح زیر کشت داریم که ۴۲۰ هزار هکتار 
از این باغات بارور هستند.وی با بیان اینکه در هر 
هکتــار ۳ دهم نفر به صورت مســتقیم و ۳ دهم 
نفر به صورت غیر مســتقیم مشغول بکارند افزود: 
عملکرد باغ های پسته ایران در تولید این محصول 

۱۱۶ کیلوگرم در هر هکتار است.
دکتر محمدی با اشــاره به ارزآوری این محصول 
پرمشــتری تصریح کرد: طی ســال های اخیر از 
طریق محصول پســته ۱.۳میلیــارد دلار ارز وارد 
کشور شــده است .عضو پژوهشــکده پسته ایران 
ادامه داد : کشــور ما در ســال ۲۰۱۶ رتبه اولی 
بازار صادراتی پســته را در جهان از دســت داده 
و در حــال حاضر دارای رتبه دوم جهانی اســت..

وی اضافه کرد: اســتان های سمنان، یزد، خراسان 
جنوبی و کرمان مســتعد تولید پســته در کشور 
هستند.محمدی با بیان اینکه ما در توسعه سطح 
زیر کشــت و حفظ باغات پسته با مشکل کم آبی 
مواجه هســتیم افزود: بزرگتریــن و عمده ترین 
چالش پیش رو تولید پسته ایران عدم نفوذ علم و 
تکنولوژی به داخل باغات پسته است و همچنین 
خرده مالکی باغات پســته از دیگر مشکلات این 
صنعت کشاورزی است.این فعال حوزه پسته گفت: 
یک باغدار پسته برای تامین معیشتی می بایست 

۳ هکتار باغ داشته باشد .
عضو هیئت مدیره پژوهشــکده پسته ایران افزود: 
تا سال ۲۰۲۲ بزرگترین تهدیدکننده باغات پسته 
استفاده از آب غرغابی بوده و ۸ هزار مترمکعب آب 

در باغات پسته کشور مصرف می شد.
وی با بیان اینکه آب مهمترین عوامل محدودکننده 
در تولید پســته اســت اظهار کرد:میانگین تولید 
پسته در باغ های دامغان در سال های اخیر بیش 

از دو برابر میانگین کشوری بوده است.
عضو هیئت مدیره پژوهشکده پسته ایران با اشاره 
بــه رویکرد علمی به پســته در کشــور یادآوری 
کــرد: درحال حاضر ۸۰ ایده با موضوع پســته به 

پژوهشکده ارسال شده است.

استفاده از ظرفیت مرزها بحران بیکاری 
کرمانشاه را رفع می کند

عضو مجمع نمایندگان اســتان کرمانشــاه گفت: 
اســتفاده مناســب از ظرفیت مرزهای استان می 
تواند تا حدود زیادی بحران بیکاری کرمانشــاه را 

رفع کند.
شــهریار حیدری در گفت و گو با ایســنا، با اشاره 
به بازیدهای میدانی که از مرزهای کشــور داشته، 
اظهار کــرد: مرزهای جمهوری اســلامی ایران و 
مشــخصا مرزهای غربی کشــور می توانند عامل 
توسعه، پیشرفت و اشــتغال باشند.نماینده مردم 
قصرشیرین، ســرپلذهاب و گیلانغرب در مجلس 
با اشــاره به ظرفیت های مرزی استان کرمانشاه، 
گفــت: در اســتان کرمانشــاه ۳7۱ کیلومتر مرز 
مشــترک با عراق و پنج مرز رسمی داریم که در 
آینده قرار اســت مرز تیله کوه هم به عنوان یک 
مرز رســمی دیگر به مرزهای استان اضافه شود، 
یعنی تقریبا در هر ۵۰ کیلومتر یک مرز رســمی 
داریــم که اگــر خوب به آنها توجه می شــد و از 
کارکردهای آنها استفاده می شد، قطعا این استان 

دچار بحران بیکاری و اشتغال نبود.
وی تصریح کرد: در تعاملاتی هم که با مســئولین 
هر دو بخش عربی نشین و کردی نشین عراق در 
آن سوی مرزهای استان کرمانشاه داشته ایم، آنها 
هــم این نقد را به ما وارد می کنند که مرزهای ما 

روان نیست.
وی خاطرنشــان کــرد: معتقدم با فعالتر شــدن 
دســتگاه های مربوطه خصوصا ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت اســتان که در چند ســال اخیر 
فعالیت مناسبی نداشــته، می توان برای رفع این 
مشــکلات اقدام و از ظرفیت مرزهای اســتان در 
جهت رشــد اقتصادی و ایجاد اشــتغال استفاده 
کرد.عضو مجمع نمایندگان اســتان کرمانشاه به 
تاثیری که منطقه آزاد تجاری قصرشیرین در رشد 
صادرات اســتان می تواند داشته باشد نیز اشاره و 
اظهار کرد: منطقه آزاد تجاری قصرشیرین بهترین 
فرصت برای توســعه، اشــتغال، عمران و آبادانی 

منطقه است.

خبر

 برخــی از قاچاقچیان چوب، تیشــه را به 
ریشــه می زنند، یعنی زیست بوم جنگل را 
دچار خدشه می کنند و این باعث می شود 
زیســت بومگان زاگرس مــورد تهدید قرار 

گیرد.
قاچاقچیــان چــوب گاهی هم بــه جنگل 
آســیب می زنند و هم باعث مجروح شدن 
جنگلبانان نیز می شــود کــه در این زمینه 
در یک ماه اخیر یک مورد آســیب دیدگی 

جنگلبانی در استان گزارش شده است.
در گذشته برخی از افراد که در کنار جنگل 
زندگــی می کنند، برای تامین ســوخت از 
چوب درخت استفاده می کردند ولی برخی 
از افراد بــه قصد بهره گیری از چوب جنگل 

جهت فروش آن را قاچاق می کنند.
 ویژگی جنگل های زاگرس 

خاصیت درخت و جنگل این اســت که هر 
هکتــار آن ۶7 تن گرد و غبار را در ســال 
جذب می کند و هــر  هکتار جنگل هزاران  
تن اکســیژن تولید می کنــد و این نعمتی 

خدادادی برای زمین است.
در چهارمحــال و بختیاری ۱۰۸ جنگل بان 
وظیفه حفاظت از جنگل های این استان را 
بر عهده دارند و شــبانه روزی در این سمیر 
ایفای وظیفه می کنند و اکنون ۹ ذخیره گاه 
جنگلی قدیمی به مســاحت ۸۴۹ هکتار و 
۱۰ ذخیره گاه جدید به مساحت یک هزار و 

۵۲۰ هکتار اضافه شده است.
رییس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و 
منابع طبیعی چهارمحال و بختیاری با اشاره 
به اینکه جنگل های زاگرس قدمتی چندین 
هزار ســاله دارد، گفت: قدمت این جنگل ها 
به واسطه سازگاری و حضور برخی گونه های 
درختی در بوم سازگان و سیر تکاملی طولانی 

این گونه ها مشخص شده است.
حســن جهانبازی افزود: حدود پنج میلیون 
هکتار از وسعت کشور را جنگل های زاگرس 
تشکیل می دهد که ساکنان زیادی از شمال 
غرب تا جنوب غرب کشــور در حاشیه این 
اراضــی زندگــی می کنند و معیشــت آنها 
وابســته به جنگل و منابع طبیعی است و با 
روش های سنتی از جمله دامداری و زراعت 

از این موهبت الهی استفاده می کنند.
وی بــا تاکیــد بــر اینکه حفاظــت از این 
عرصه ها یک وظیفه همگانی اســت، اظهار 
و  خشکسالی  بی رویه،  داشــت:بهره برداری 
تغییر اقلیــم از مهمتریــن دلایل تخریب 
عرصه هــای جنگلی به خصوص جنگل های 
زاگرس اســت کــه مســاحت جنگل های 
زاگــرس را از ۱۲ میلیــون هکتــار به پنج 
میلیون هکتار کاهش داده است و در برخی 
مناطق جنگلی اثــری از گونه های جنگلی 

وجود ندارد.
بــه گفتــه وی، اســتفاده و بهره بــرداری 
بی رویه جوامع محلــی از چوب درختان و 
گونه های  تخریب  باعث  عرصه های جنگلی 
جنگلی شده اســت و برخی بدون توجه به 

اهمیــت این موهبت الهی از آن اســتفاده 
و بهره بــرداری کرده اند و زمان اســتراحت 
برای رویش دوبــاره گونه های جنگلی را به 

عرصه های جنگلی ندادند.
رییس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی 
و منابع طبیعی چهارمحال وبختیاری گفت: 
به دلیل وابســتگی برخی از مردم و جوامع 
محلی بــه عرصه های جنگلی و مرتعی، این 
عرصه هــا رو بــه زوال رفته که با توســعه 
طرح هــای توســعه ای و احیــای جنگل و 
استفاده از ظرفیت کشــت گیاهان دارویی 
و همچنین کشت و توســعه گیاهان بومی 
و آندمیــک در اراضی جنگلــی و تغییر در 
نگرش هــا در خصوص نــوع بهره برداری از 
منابع طبیعــی برای امرار معاش، مهمترین 
عوامل برای احیای و حفظ و حراست از این 

عرصه هاست.
 ضرورت صیانت از جنگل

جنگل بــان منطقــه کُته بــاغ )گهمال( در 
شهرستان لردگان عاشــق طبیعت و مبارز 
اصلــی در برابــر سوءاســتفاده کنندگان از 
طبیعت و قاچاقچیان چوب، یکی از همین 
جنگل بانــان وظیفه شــناس در چهارمحال 
و بختیاری اســت که حتــی چندین بار از 
ســوی متخلفان و قاچاقجیان مورد ضرب 
و شــتم های شــدید قرار گرفته اســت و 
حتی یک مرتبه، با اســلحه گرم از ســوی 
ایــن متخلفان زخمی می شــود اما نه تنها 
کوچک ترین خللی در رونــد انجام وظیفه 
وی وارد نمی شــود بلکه عزم و اراده او برای 

حفاظت از جنگل بیشتر می شود.
علی صفدر احمدی منــش در گفت و گو با 
ایرنــا درگیری با سوءاســتفاده کنندگان از 
طبیعــت و قاچاقچیان چوب را از مهم ترین 

مشکلات جنگل بانی اعلام کرد.

هر چند توســعه صنعت چوب در بسیاری از 
کشــورها که جنگلهای آن در معرض خطر 
اســت به عنوان یک اصل برای جلوگیری از 
نابودی جنگل در نظر گرفته شده است و در 
ایران نیز به صنعت زراعت چوب به عنوان یک 
نوع کشاورزی درخت محور نگریسته می شود.

 قاچاق چوب همچنان ادامه دارد
قاچــاق چوب هم چنان از ســوی برخی از 
افراد ســوءجو ادامه دارد هر چند به گفته ، 
مسوولان این قاچاق در این امسال کاهش 

چشمگیری داشته است.
فرمانــده یــگان حفاظت منابــع طبیعی و 
آبخیزداری چهارمحال و بختیاری می گوید: 
در ۶ ماهه ابتدایی امســال کشــف چوب 
قاچاق در اســتان نســبت به زمان مشابه 
ســال گذشــته حدود ۲۹۰ درصد کاهش 
داشته است علت آن نیز پیشگیری و حضور 
ماموران محافظ منابع طبیعی در عرصه های 

جنگلی است.
صــادق محمدی افــزود: جــذب همیاران 
طبیعت یکی دیگر از عواملی اســت که در 
کاهش قاچاق چوب تاثیرات بســیار زیادی 
داشــته درحقیقت مردم محلی حساسیت 
ویژه ای نســبت به موضوع پیــدا کرده اند و 
همکاری بســیار خوبی میان جامعه محلی 
و اداره کل منابــع طبیعــی و آبخیزداری 

چهارمحال و بختیاری شکل گرفته است.
فرمانــده یــگان حفاظت منابــع طبیعی و 
آبخیــزداری چهارمحــال و بختیاری ادامه 
داد: کشفیات زغال در ۶ ماهه ابتدایی سال 
جاری نســبت به مدت مشابه سال گذشته 
۲۳۰ درصد افزایش داشــته اســت چراکه 
برخی افراد چوب های موجود در منازل و یا 
ساختمان های چوبی خود را به زغال تبدیل 
کرده بودنــد البته در طبیعت و جنگل های 

اســتان کوره زغال وجود ندارد و زغال های 
کشف شــده نیز در منازل روستایی تولید 

شده بودند.
محمدی با تاکید بر تاثیر پیشگیری کیفری 
بــر کاهش قاچــاق چوب و زغــال، عنوان 
کرد: براســاس قانون جدید مقابله با قاچاق 
محصولات منابع طبیعــی جریمه های این 
حــوزه افزایش پیدا کرد و در نتیجه به طور 
کامل بازدارنده شــده اســت برای مثال در 
کشــف زغال فرد متخلف توســط تعزیرات 
به ازای هر کیلوگرم زغال ۳۰۰ هزار تومان 
جریمه می شــود درخصوص کشــف چوب 
بلــوط نیز به ازای هــر کیلوگرم ۱۵۰ هزار 
تومــان جریمه نقدی درنظر گرفته شــده 

است.
وی خاطر نشــان کرد: درحــال حاضر یک 
کیلوگرم چــوب در بــازار حداکثر قیمتی 
حــدود ۱۲ تا ۱۴ هــزار تومــان دارد هر 
کیلوگــرم از مرغوب ترین نوع زغال درخت 
بلــوط نیز قیمتی حــدود ۸۵ تا ۱۰۰ هزار 
تومان دارد اما اگر محموله زغال کشف شود 
ضمن توقیف آن، فرد متخلف نیز به ازای هر 
کیلوگرم ۳۰۰ هزار تومان جریمه می شــود 
به همین دلیل گفته می شــود جریمه های 

درنظر گرفته شده بازدارنده هستند.
به گزارش ایرنا، در سطح جنگل های زاگرس 
ایران ۶ میلیارد مترمکعب معادل ۴۰ درصد 
از آب کشور توسط پوشش گیاهی ذخیره و 
به تدریج آزاد می شود و توده های ارزشمند 
جنگلــی از نظر ژنتیکی کــه در مناطقی از 
چهارمحال و بختیاری بــه صورت توده ای 
یافت می شوند و به وسیله قطع درختان یا 
چرای مفــرط دام احتمال کاهش زادآوری 
آن ها وجود دارد به عنوان ذخیره گاه جنگلی 

اعلام می شود.

قاچاقچیان چوب  تیشه را به ریشه جنگل های زاگرس می زنند  

قاچاقچوبوآیندهزیستبومیکهتهدیدمیشود

مدیر ســازمان حمل و نقل مسافر شــهر کرمانشاه با اشاره 
به افزوده شــدن ۱۰7 دستگاه اتوبوس جدید درون شهری 
از فعالیــت ۲۰7 دســتگاه اتوبوس درون شــهری تا پایان 

سال جاری در کرمانشاه خبر داد.
محمد مهدی احمدی با اشــاره به نوسازی ناوگان اتوبوسی 
کرمانشــاه، اظهار کرد: به دلیل فرســودگی ناوگان اتوبوس 
برای جابه جایی مســافران درون شهری اقداماتی به منظور 
نوســازی و در اختیار گذاشــتن اتوبوس های مجهز انجام 
گرفته است. وی با بیان اینکه برنامه نوسازی ناوگان اتوبوس 
شهری کرمانشاه چندین ماه است که دنبال می شود، افزود: 
برای ورود ۱۰7 دستگاه اتوبوس جدید به خط درون شهری 
قراردادهای لازم منعقد شده و با توجه به تعهدات داده شده 
از سوی شرکت های خودرو سازی تا پایان سال جاری تعداد 
اتوبوس های خریداری شــده وارد ناوگان اتوبوسرانی درون 

شهری کرمانشاه می شود.
مدیر ســازمان حمل و نقل مســافر شــهری کرمانشــاه با 
تاکیــد بر واریز هزینه خریــد ۱۰7 اتوبوس جدید، تصریح 

کــرد: اگرچه برخی از این دســتگاه های موجود در خطوط 
مســافربری درون شــهری به لحاظ تجهیزات گرمایشــی 
مشکلی نداشــتند اما این اقدام به طور جدی دنبال شده و 
تاکنون هفت دســتگاه تحویل داده شده است که در مرحله 

شماره گذاری هستند.
احمدی با تاکید بــر ورود تدریجی دســتگاه های اتوبوس 
جدید در ناوگان شــهری، خاطرنشان کرد: طبق بررسی و 
برآوردهای انجام شده در حال حاضر ۱۰۰ دستگاه اتوبوس 
در ناوگان مســافربری درون شهری وجود دارد که با ۱۰7 
دســتگاه اتوبوس خریداری شده این تعداد افزایش یافته و 
به ۲۰7 دســتگاه خواهد رســید. وی در ادامه با اشــاره به 
به کارگیری اتوبوس های جدید درون شــهری در مناطق و 
شهرک های حاشیه کرمانشاه، بیان کرد: با ورود اتوبوس های 
جدید تمامی شــهرک های حاشــیه در کرمانشاه به منظور 
ارائه خدمات به طور کامل وارد ناوگان اتوبوس درون شهری 

خواهند شد.
مدیر ســازمان حمل و نقل مسافر شهری کرمانشاه متذکر 
شد: مدت زمان توقف هر دســتگاه اتوبوس در جایگاه های 
مخصوص خود برای جابه جایی مسافران حداکثر ۱۵ دقیقه 
است که از همشهریان درخواست می شود در ساعت و زمان 

مشخص شده در جایگاه های اتوبوس حاضر شوند.

مدیر سازمان حمل و نقل مسافر شهر کرمانشاه خبر داد؛

فعالیت ۲۰۷ دستگاه اتوبوس درون شهری تا پایان سال جاری در کرمانشاه

سرپرســت شرکت مخابرات اســتان کرمانشاه از آغاز 
عملیــات اجرایــی ۵۰ کیلومتر شــبکه فیبرنوری در 
شهرســتان سرپل ذهاب خبر داد و گفت: این عملیات 
طی ۲ مرحله انجام می شــود و در مرحله اول آن ۳۰ 
کیلومتر به بهره برداری می رســد. »حمیدرضا امیری« 
در دیدار با فرماندار ســرپل ذهاب به منظور بررســی 
مســائل و مشــکلات حوزه مخابرات این شهرستان، 
افزود: هدف از اجرای این پروژه تامین زیرساخت های 
ارتباطی پایدار، ایمن و یکپارچه، افزایش سرعت شبکه 
و کیفیت بالای آن اســت. وی اظهار داشــت: توسعه 
ارتباطــات و فناوری اطلاعات از اهداف و اولویت های 
شرکت مخابرات است که در راستای عملی کردن آن 

قدم برمی داریم.فرماندار سرپل ذهاب نیز گفت: تقویت 
زیرساخت های ارتباطی در این شهرستان یک ضرورت 
اســت و با توجه به زلزله ویرانگر سال ۹۶ و قول وزیر 
ارتباطات در ســفر به این شهرســتان، نیازمند طرح 
توســعه ارتباطات، ایجاد فیبرنوری در شهر و روستا و 
ایجاد یک تحول گســترده و جدی در حوزه ارتباطات 
هســتیم که باید در دســتور کار قرار گیرد.»صدرالله 
بابلی« افزود: در جلسه با وزیر ارتباطات در سفر رئیس 
جمهور به اســتان کرمانشاه و شهرستان سرپل ذهاب، 
مکاتبه لازم در این خصوص مطرح شده که وزیر قول 
مســاعد داد که تمام شهر سرپل ذهاب تبدیل به فیبر 
نوری شــود و تا این لحظه نقشــه GIS انجام شده و 

باید پیمانکار انتخاب و کار را شروع کنند. وی با اعلام 
اینکه این روش انتقال خطــوط تلفن روی فیبرنوری 
بسیار کار زمانبری است، گفت: به مسوولان مخابرات 
اســتان نیز تاکید شــده برای وصل شــدن پنج هزار 
مشترک تلفن ثابت شهرسرپل ذهاب که از زمان وقوع 
زلزله تا کنون قطع شده، فکر و چاره اساسی اندیشیده 
شــود.نماینده عالی دولت در سرپل ذهاب اضافه کرد: 
با توجه به اینکه هزینه نگهداری خطوط تلفن از هزار 
تومــان به ۱۰ هزار تومان افزایش یافته، از این رو حق 
نگهداری برای تلفنی که بر اثر زلزله قطع شده و احیاء 
نشده، موضوع بی معنا اســت و از مسوولان مخابرات 

انتظار می رود این موضوع را رسیدگی کند.

عملیات اجرایی ۵۰ کیلومتر شبکه فیبرنوری در سرپل ذهاب آغاز شد


